

News Express 公司快訊

September 2019

Congratulations to XiangXing International Holding Limited for Successful Transfer of Listing to Main Board



Our Chairman and CEO Mr Charles Chan (2nd right) attended the main board listing ceremony of XiangXing. 本公司主席兼首席執行官陳維端先生（右二）出席象興主板上市儀式。

Our audit client XiangXing International Holding Limited (“XiangXing”) was approved by the Stock Exchange of Hong Kong Limited recently for the transfer of listing from the GEM to the Main Board. XiangXing’s shares are traded on the Main Board under the stock code 1732 starting from 6 September 2019. We acted again as the auditor and reporting accountant of XiangXing in this successful exercise.

XiangXing is a provider of intra-
port services, logistics services and

automobile integrated services in Xiamen and Quanzhou in the PRC. We undertook the same role of its auditor and reporting accountant when XiangXing was first listed on the GEM in July 2017. Over the years, we have been working with the client smoothly and have assisted the client again to reach another milestone of transferring the listing to the more stringent Main Board. We congratulate Xiangxing and its board of directors.

We extend our sincere congratulations to XiangXing for its successful transfer of listing to the Main Board. 我們熱烈恭賀象興成功轉至香港聯合交易所主板上市。



Source of image: Hong Kong Economic Journal
圖像來源：信報

恭賀象興國際控股有限公司成功轉至主板上市

我們的審計客戶象興國際控股有限公司（「象興」）最近獲香港聯合交易所有限公司批准由GEM轉至主板上市，象興股份由2019年9月6日開始於主板買賣（股份代號：1732），本所於是次轉板過程中再次擔任象興的核數師及申報會計師。

象興是一家位於中國廈門及泉州的港內服務、物流服務及汽車綜合服務的供應商，首次於2017年7月在GEM上市，本所當時同樣為其擔任核數師及申報會計師。經過多年與客戶無間合作及共同努力，我們協助客戶再攀高峰，成功轉至要求更嚴格的主板上市。我們恭賀象興及其董事局。



Mr Charles Chan (right) and our Audit Partner Mr Patrick Poon (left) with Mr Cheng Youguo (middle), Chairman and Executive Director of Xiangxing, at its listing ceremony.

本公司陳維端主席（右）、審計合夥人潘卓毅先生（左）與象興主席兼執行董事程友國先生（中）於上市儀式上合照。

Audit and Review Completed for Bank Ranked 168th Globally by Tier 1 Capital 為全球一級資本排名位列第168位的銀行完成審計及審閱工作



We completed simultaneously the 2018 annual audit and 2019 interim review of Bank of Jinzhou Co., Ltd. (Stock Code: 0416) in August 2019. Bank of Jinzhou was ranked 168th by Tier 1 capital among the “Top 1,000 World Banks for 2018” published by the finance magazine, The Banker. The addition of the new client bolsters our client portfolio.

Led by our Financial Services Practice and in close collaboration with Ruihua Certified Public

Accountants, which is our Crowe Global member firm in PRC as well as the second largest local accounting firm in PRC, the engagement also involved a cross-disciplinary team consisting of experts of tax, banking information technology, valuation and professionals who are familiar with IFRS 9 to provide professional opinions.

With the high efficiency brought by the collaboration with Ruihua, the joint team overcame challenges such as time pressure and technical complexity, and successfully completed the large-scale project. We look forward to achieving greater synergy and more accomplishments through the strategic alliance with Ruihua, which enable us to provide our clients in mainland China with seamless and high quality services.

我們剛於2019年8月為錦州銀行股份有限公司（股票代號：0416）同時完成了2018年度審計及2019年中期審閱。錦州銀行在金融雜誌《銀行家》發佈的“2018年全球銀行1,000強”名單中按一級資本總額排名位列第168位。該項目令本公司的審計客戶群更為壯大。

這個為錦州銀行進行的審計及審閱項目，由我們金融服務業審計團隊帶領，並與 Crowe Global 的國內成員所瑞華會計師事務所（國內第二大本土會計師事務所）緊密合作，還動員跨領域的專家提供專業意見，包括稅務、銀行資訊科技、估值及熟知國際財務報告準則第9號的專家。

憑藉我們和瑞華聯手合作帶來的高效益，整個團隊得以克服時間的壓力和項目的難度，成功完成該規模龐大的項目。我們期待與瑞華的策略聯盟會帶來更強大的協同效應和更高效益，為國內的客戶提供無縫的優質服務。



Contact us

聯絡我們

國富浩華（香港）會計師事務所
有限公司
Crowe (HK) CPA Limited

9/F Leighton Centre,
77 Leighton Road,
Causeway Bay, Hong Kong
香港 銅鑼灣 禮頓道77號
禮頓中心9樓

E-mail 電郵: info@crowe.hk
Telephone 電話: +852 2894 6888
Facsimile 傳真: +852 2895 3752
Service Hotline 客戶服務熱線:
+852 2894 6611



About Crowe Global Crowe Global 簡介

Crowe Global is ranked as the eighth global accounting network comprising 220 independent accounting and advisory services firms with 780 offices in 130 countries around the world. Crowe Global's member firms are committed to impeccable quality service, highly integrated service delivery processes and a common set of core values that guide our decisions daily. Each firm is well-established as a leader in its national business community and is staffed by nationals, thereby providing a knowledge of local laws and customs which is important to clients undertaking new ventures or expanding into other countries. Crowe Global's member are known for their personal service to privately and publicly held businesses in all sectors and have built an international reputation in the areas of audit, tax and advisory services.

Information can be obtained at: www.croweglobal.org

Crowe Global 為全球第八大會計師事務所集團網絡，擁有超過220家獨立會計師事務所和諮詢服務公司、其780個辦事處遍佈全世界130個國家。Crowe Global 的成員所承諾向客戶提供高質素服務、高效率的服務流程、並且遵循一套共同核心價值和管理理念。成員所均為當地業界翹楚，聘用熟識當地法例和習俗的當地專才，以協助客戶拓展新業務及新市場。Crowe Global 的成員在審計、稅務、風險和諮詢服務領域中均已建立良好聲譽，能夠因應客戶的需要，提供個人化服務。

如欲取得 Crowe Global 更多資料，請瀏覽其網站：www.croweglobal.org

www.crowe.hk



Crowe (HK) CPA Limited is a member of Crowe Global, a Swiss verein. Each member firm of Crowe Global is a separate and independent legal entity. Crowe (HK) CPA Limited and its affiliates are not responsible or liable for any acts or omissions of Crowe Global or any other member of Crowe Global.
© 2019 Crowe (HK) CPA Limited

國富浩華（香港）會計師事務所有限公司是 Crowe Global 的成員，Crowe Global 是根據瑞士法律組成的社團組織。Crowe Global 的每間成員所均為獨立的法律實體。國富浩華（香港）會計師事務所有限公司及其聯營公司不對 Crowe Global 或 Crowe Global 任何其他成員的行為或遺漏承擔責任。
© 2019 國富浩華（香港）會計師事務所有限公司